



統一證號資料異動申請書 Information Update Application

2021.09 版

(For The Change Of The New UI No. For Foreign Nationals)

受益人姓名 Beneficiary Name		申請日期 Date	年 / 月 / 日 Year / Month / Date
舊式統一證號 Original UI No.		電話 Phone No.	

異動事項(於 勾選欲辦理事項) Items to be changed (Please check the box below)

<input type="checkbox"/> 新式統一證號 New UI No.	
<input type="checkbox"/> 聯絡電話 Contact Phone No.	

備註 Notices	原留印鑑 Original Registered Chop/Signature
<p>1. 如您無法親臨本公司且您的姓名及國籍未異動，可填寫本表並檢附最新居留證正、反面影本，掛號郵寄至本公司申請辦理統一證號資料異動作業。本公司收到後將以電話連繫您確認內容。如您的姓名或國籍已異動，須請您臨櫃辦理統一證號資料異動作業。</p> <p>If you can't visit our company in person and your name and nationality is not changed, you may <u>fill out this form and post it to our company together with a copy of the front and back of your latest Residence Certificate</u>. We'll contact you after receiving your application to confirm the content of this form. If your name or nationality is changed, please visit our company in person to submit the application.</p> <p>2. 若本公司無法於收件後與您取得連繫確認內容，或您郵寄提供之文件未齊備、模糊不清、簽名/原留印鑑樣式與本公司留存不符，本公司得不受理本申請事宜。</p> <p>If we're unable to contact you after receiving your application, or the form and certificate you provided are not complete or unclear, or Signature /Registered Chop does not match the one retained by our company, we may not accept your application.</p> <p>3. 為保障您的權益，提醒您統一證號必須與扣(匯)款銀行帳戶證號相符，以免產生基金配息遭退撥情形。</p> <p>In order to protect your rights and interests, please be reminded that your UI No. has to be matched with the UI No. of the bank account, so as not to affect the operation of dividends distribution.</p> <p>4. 其餘未盡事宜，悉依本公司開戶約定書約定條款辦理</p> <p>Other matters not specified in the form shall be undertaken in accordance with the Standard Terms and Conditions for Account Opening.</p>	

中國信託投信				
主管	覆核	經辦	收件日期	收件單位